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ha de declarar que Barcelona es sent suficientment 
representada a l’Assemblea per co que es mani- 
festen francament contraris a la proposició.

El Dr. Monné intervé i diu que, mes que la 
desatenció que representa la proposició pels De

legáis i tots els socis forans, és de lamentar el vot 
de censura pel Consell que indubtablement enclou, 
per 90 que creu que procedeix que es refusi unà- 

nimement en bloc, sense ni tan sois discutir-la, 
puix creu que no n’és mereixedora.

El Dr. Pujadas, Delegat de Lleida, diu que la 
proposició produí un efecte llastimós ais metges 

del seu partit i que en arribar i trobar-se amb l’o- 
pinió actual de Barcelona, representada pels De- 
legats en nom deis quals ha parlat el Dr. Roseli, 

han tingut una veritable satisfaccio i felicita els 
companys de Barcelona per 1a seva actitud, i pro
posa que unánimement s’aprovi el dictamen del 

Consell.

Intervenen els Drs. Rosich i Corratgé, que s’ad- 
hereixen a les manifestacions del Dr. Pujadas, 
sense altra manifestació.

Per aclamació s’aprova el dictamen del Consell, 
que consta en l’acta de la sessió del 2 de juny i 
del qué abans s’ha fet esment.

Es llegeix la proposició presentada pel Dr. Joa- 
quim Monné, de Tarragona, que s’aprova per una- 

nimitat. El senyor Secretari llegeix la moció pre
sentada pel partir de Sant Feliu del Llobregat, que 
es discutí en la Junta del 14 de juny. D ’acord amb 

el criteri del Consell, s’acorda per unanimitat que 
quan en un partit uns socis quedin en minoría, 

puguin nomenar un Delegat per assistir a l’A s
semblea amb veu, però sense vot, sempre que el 

Consell conegui l’assumpte i l’hagi acceptat per 
dur-ío al Consell i que, siguin abonades les despe
ses al soci que presenti una proposició que sigui 
acceptada pel Consell, per assistir a l’Assemblea 
amb veu però sense vot.

Es passa al segiient extrem de l’Ordre del dia, 
que tracta de les proposicions formulades en l’A s
semblea.

Es presenta una proposició urgent demanant 
que es celebri un ápat de germanor en finalitzar 
la present Assemblea i que el Sindicat n’aboni les 
despeses. E s aprovada per unanimitat.

Es llegeix una proposició del Dr. Valeria Sier
ra, Delegat d’Igualada.

La presidencia explica que, en presentar la pro-

posició, n’ha parlat amb el Dr. Sierra per infor- 
mar-se de l’esperit de la proposició.

El Dr. Sierra hi intervé i diu que, d’acord amb 
algunes de les manifestacions que li ha fet el Con
sell en rebre la proposició, la retira i la converteix 
amb una moció al Consell perqué aquest en re- 
culli l’esperit.

L a  proposició es refereix al mit ja  de cercar to 
tes les millors garanties perqué l ’elecció de Dele- 
gats respongui al veritable sentit deis socis.

Es llegeix una proposició que signen els doctors 
Antoni Pujadas i Amali Prim Segui, Delegáis de 

Lleida, proposant: primer: Que es mostri la con- 
formitat a la idea de completar la previsió deis 
riscs deis socis del Sindicat coberts actualment per 
la nostra Mutual, amb la de la jubilado profes
sional ; segon : Designar ja, igual que es féu per 
la creació de la Mutual, una ponéncia encarrega- 
da d’estudiar el dit assumpte présentant a la vi- 
nent Assemblea i d’acord amb el Consell Directiu 
el projecte articulat de dit ram de la previsió; 
tercer: L a conveniència de si és possible que la 
dita Secció sigui una més en la Mutual Mèdica.

La presidencia explica a l’Assemblea que el 
Consell resolgué aquesta qüestió en un sentit sem
blant amb el seu acord de la sessió del dia 21 d’a- 
bril proppassat, que ordena que es llegeixi.

Es llegeix l’acord esmentat i a continuado el 
Dr. Roseli intervé. Explica tot l’esdevingut amb 
el seu projecte d’assegurança de vellesa, fent di
verses consideracions respecte al concepte de ve
llesa i a la idea fonamental que informa el pro
jecte.

S ’extèn en consideracions respecte al funciona- 
ment de la Mutual i diu que aquest organisme, en 
examinar l ’encàrrec del Consell d’agermanar la in- 
validesa i la vellesa, es troba amb dificultats in
franque jabíes i ha arribat a la conclusió de que 
l’assegurança de vellesa s’ha d’estudiar pel Sindi- 
cat absolutament à part de tota l’organització i ca- 
bals de la Mutual.

Addueix diverses dades tècniques i precisa i diu : 
Que el projecte d’assegurança de vellesa s’ha pré
sentât, però que no s’ha d’acoblar amb la Mutual, 
sinó com una nova filióla del Sindicat.

E l Dr. Pujadas defensa la proposició; diu que 
aquesta respon precisament al desig de prevenir 
el rise de vellesa tal ccm l’ha définit el Dr. Ro
seli. La proposició no persegueix altre objecte que 
activar la creació de la previsió del rise de velie-


